
 
Zápis č. 3/2007 (15) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 12.3. 2007 

 
Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, 

CSc., , Ing. Milan Navrátil, T. Javořík, M. Borovian, Ing. M. Sysel Ph.D., Bc. 
Vladimír Gerlich, Bc. E. Kvasnicová, Ing. P. Navrátil, Ph.D. (celkem 10 členů AS ) 

Omluveni:   
Hosté: Mgr. R. Večeřová, Mgr. M. Adámek, Ph.D., Ing. T. Sysala, Ph.D. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  
2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
3. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  
4. Projednání návrhu změny složení Disciplinární komise FAI.  
5. Projednání návrhu na zpřesnění „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro letní 

semestr v akademickém roce 2006/2007“.  
6. Projednání návrhu „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro akademický rok 

2007/2008“.  
7. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  
8. Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období od 27. 2. 2006 do 19. 2. 2007.  
9. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov, který požádal o stažení bodu číslo 
3 z programu jednání z důvodu nepřítomnosti prof. Balátě, který se omluvil. 
 
ad 1)   Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis bez připomínek.  

• Kouření před vchodem –p. Malík byl požádán o přesunutí popelníků na nové místo 
(zadní vchod) určené ke kouření. Doposud se tak nestalo. M. Borovian a T. Javořík se 
nabídli, že během odpoledne dne 12.3.2007 přesunou popelníky k zadnímu vchodu a 
před hlavní vchod vyvěsí tabuli „Zákaz kouření“. Jeden popelník zůstane zkušebně u 
hlavního vchodu (bokem od něj), aby ti, kteří přicházejí s hořící cigaretou ke škole, ji 
měli kam vyhodit a neznečišťovali prostory kolem školy. Pokud bude popelník zneužíván 
ke kouření před školou, bude odstraněn. Zadní vchod bude dále opatřen přístřeškem a 
čistící zónou.  zodpovídá: tajemnice FAI 

• Zabezpečení kuchyněk – probíhá, ukončena bude  v 04/07.   zodpovídá: tajemnice FAI   

• Montáž klik zevnitř učeben – úkol trvá, nastaly komplikace při shánění osiček do klik. 
 zodpovídá: tajemnice FAI 

• Používání informačního systému MOODLE – dr. Chramcov informoval členy kolegia o 
požadavku studentů využívat ve větší míře systému MOODLE. - splněno 

• Požadavek na hodiny v tělocvičně – je domluveno s Mgr. Melichárkem, že hodiny zařídí  
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• Problém „lavinového efektu“ při zápisu studentů na termíny zkoušek – Dr. Chramcov 
předal požadavky na STAG  proděkanu Sysalovi. Dr. Sysala uvedl, že poslední termín 
odhlášení ze zkoušky může být nyní zadán 1-7 dní před konáním zkoušky. 

ad 2)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Sysala  informoval o počtu přijatých přihlášek na FAI do prvních ročníků akademického 
roku 2007/08. Do konce února přišlo na studijní oddělení FAI 919 přihlášek což je asi o 100 více 
než v loňském roce. Ke studiu na detašovaném pracovišti v Přerově se přihlásilo 49 uchazečů. 
Problém nastává u studijní oboru Chemické a procesní inženýrství kde přišlo pouze 6 přihlášek. 

ad 3)   Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

Staženo z programu jednání. 

ad 4)  Projednání návrhu změny složení Disciplinární komise FAI..  

Na minulém zasedání byly navržení dva noví členové. Jde o pana Bc. Michala Procházku, studenta 
1. ročníku navazujícího magisterského studia oboru Informační technologie a pana Ing. Radka 
Dokoupila, studenta 1. ročníku doktorského studijního programu. Připomínky ze strany členů AS 
FAI nezazněly. 

Návrh usnesení AS FAI  15/1 
AS FAI schválil návrh změny složení disciplinární komise. Novými členy budou p. Bc. Michal 
Procházka a p. Ing. Radek Dokoupil.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 15/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh změny složení disciplinární komise. Novými členy budou p. 
Bc. Michal Procházka a p. Ing. Radek Dokoupil.  
 
ad 5) Projednání návrhu na zpřesnění „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro 
letní semestr v akademickém roce 2006/2007“.  

Proděkan  Sysala  připomněl, že časový plán výuky na letní semestr ak. roku 2006/07 již byl 
schválen. Nyní je potřeba schválit pouze upřesnění termínů státních závěrečných zkoušek a 
změny ve výuce v důsledku státních svátků v měsíci květnu.  

Dr. Sysel měl dotaz na přesný datum odevzdání BP a DP. Stanovit datumy odevzdání BP a DP 
bylo v kompetenci ústavů. Datumy jsou již známy. 

Návrh usnesení AS FAI  15/2 
AS FAI schválil návrh zpřesnění Časového plánu výuky prezenční formy studia pro letní semestr 
v akademickém roce 2006/2007.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 15/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh zpřesnění Časového plánu výuky prezenční formy studia pro 
letní semestr v akademickém roce 2006/2007.  
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ad 6) Projednání návrhu „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro akademický 
rok  2007/2008“.  
Dr. Sysel a Bc. Kvasnicová podotkli, že v návrhu Časového plánu výuky prezenční formy studia pro 
akademický rok  2007/2008 některé datumy nekorespondují s pracovními dny.  
V časovém plánu chybí termín imatrikulace studentů 1. ročníků dne 15.9.2007. Proděkan Sysala 
jednotlivé datumy zkontroluje případně opraví termíny a zapracuje do časového plánu termín 
imatrikulace. Projednání a schválení Časového plánu výuky prezenční formy studia pro 
akademický rok  2007/2008 bude bodem příštího zasedání AS FAI. 

ad 7) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

Tajemnice FAI seznámila AS FAI s „Pravidly pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 
2007“. Upozornila zejména rozdělování finančních prostředků na ústavy, které je závislé na 
počtu odučených hodin v předmětech, které ústav zajišťuje. Dále vysvětlila dělení předmětů do 
jednotlivých kategorií. Tajemnice FAI vysvětlila zkratku CHN – centrální hrazené náklady.  
Dr. Chramcov upozornil na chybu v bodě 2. v části Provozní prostředky ústavů, že základem je 
akademický rok 2006/07 ne rok 2005/06, jak je psáno v návrhu.  
Dr. Sysel  upozornil, že SW pro společné počítače, které využívají všichni studenti, se nakupují 
z financí určených pro ústavy. Dr. Sysel navrhuje zajišťovat nákup SW pro společné počítače 
z financí určených na společné náklady. Tajemnice rozešle e-mail, aby zaměstnanci nahlásili 
plánovaný nákup SW pro společné PC, který nebude hrazen z externích zdrojů. 
K podrobnému projednání Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007 
zasedne ekonomická komise dne 14.3.2007 v 11.00 hod. v místnosti 51/203.  

Proděkan  Adámek odchází. 
Odchodem 2 členů AS FAI ztratila  ekonomická komise 2 členy. Dr. Chramcov vyzval nové členy 
AS FAI, zda se nechtějí zapojit do práce v ekonomické nebo legislativní komisi. T. Javořík přijal 
členství v legislativní komisi, V. Gerlich přijal členství v ekonomické komisi. 

Návrh usnesení AS FAI  15/3 
AS FAI schválil členství p. T. Javoříka v legislativní komisi a členství p. V. Gerlicha 
v ekonomické komisi.  

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0  
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 15/3 
AS FAI schválil členství p. T. Javoříka v legislativní komisi a členství p. V. Gerlicha 
v ekonomické komisi.  

Odchází  tajemnice FAI a proděkan Sysala. 

ad 8) Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období od 27. 2. 2006 do 19. 2. 2007. 

Dr. Chramcov uvedl, že podle čl.21 Volebního a jednacího řádu AS FAI je povinností AS jednou 
ročně podat akademické obci zprávu o své činnosti. 
Dr. Chramcov stručně seznámil AS FAI s obsahem zprávy a vyzval členy AS FAI 
k připomínkování.  
Doc. Novák  podotkl, že zpráva je zpracována přehledně a precizně. Pouze navrhl pro účast při 
zasedání v komisích nevypracovávat tabulku, v důsledku malého počtu zasedání pouze zapsat 
do zprávy kolikrát jednotlivé komise zasedaly.Další připomínka je oprava datumu zápisu.  
M. Borovian navrhl v bodě 3.5. u každého projednávaného bodu stručně zapsat, čeho bylo 
dosaženo.   



Strana 4 (celkem 4)  Zapis07-03-15 

Dr. Chramcov informoval, že zpráva o činnosti bude vyvěšena na webových stránkách AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI  15/4 
AS FAI schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 27. 2. 2006 do 19. 2. 2007.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 15/4 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období od 27. 2. 2006 do 19. 2. 
2007. 
 
ad 9)   Různé  

Dr. Chramcov informoval AS FAI o tom, že: 
• AS UTB 27.2.2007 schválil rozpočet na letošní rok,  
• 19.3.2007 proběhne v aule UTB představení kandidátů na jmenování rektora,  
• 26.3.2007 proběhne volba kandidáta na jmenování rektorem, 
• proběhlo ustavující zasedání AS UTB, kde byla předsedkyní AS UTB zvolena Ing. Alena 

Macháčková, 
• neustálými stížnostmi dochází k tlaku na zlepšení úrovně ubytování a stravování, ředitel 

kolejí a menz vypracoval Podnikatelský záměr v hlavní a doplňkové činnosti KMZ, Dr. 
Chramcov rozešle tento dokument e-mailem členům ASFAI, zaměstnancům FAI rozešle e-
mail aby se ozvali s připomínkami na menzu a koleje, Dr. Chramcov bude tyto připomínky 
ventilovat na AS UTB. 

 Připomínky ze strany členů AS FAI: 
- Bc. Kvasnicová – řešit navýšení cen brambor jiným způsobem než snížením porce 
- Dr. Sysel – řešit hodnotu jídla v závislosti na velikosti porcí   
- Zlepšit sortiment a služby bufetu na U5 
- Dát možnost výběru jídla bez polévky 
- Zveřejňovat výsledky anket na spokojenost strávníků 

 
Pro příště budou zápisy i svolání zasedání AS FAI posílány pouze e-mailem. Na stránkách AS 
FAI bude v položce aktuality vyvěšena aktuální pozvánka na zasedání AS FAI. 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 2.4.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

Ve Zlíně dne 13.3.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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